







- Xie J,Zhang MY,Li XX,et al. Clinical significance of detecting immunoglobulin-M of nine pathogens in serum of children with respiratory tract infection[J]. Journal of Modern Laboratory Medicine 2016,30(4): 110-112,116.
- [4] 刘春艳,肖 艳,张 辉,等.儿童急性呼吸道感染病毒感染特点分析[J].中国实用儿科杂志,2010,25(8):631-633.
- Liu CY,Xiao Y,Zhang H,et al. Characteristic adenovirus infection in children with acute respiratory tract infection[J]. Chinese Journal of Practical Pediatrics, 2010,25(8):631-633.
- [5] 付笑迎,杨方华,孙丽芳,等.血细胞常规,C反应蛋白及降钙素原联合检测诊断儿童病毒感染性疾病的临床意义[J].国际检验医学杂志,2015,36(23):3390-3392.
- Fu XY,Yang FH,Sun LF,et al. The clinical significance of blood routine test combined with C reactive protein and procalcitonin detection in diagnosis of virus infectious disease in children [J]. International Journal of Laboratory Medicine, 2015,36(23):3390-3392.
- [6] De Souza Costa VH,Baurakiades E,Viola Azevedo ML,et al. Immunohistochemistry analysis of pulmonary infiltrates in necropsy samples of children with non-pandemic lethal respiratory infections (RSV; ADV; PIV1; PIV2; PIV3; FLU A; FLUB)[J]. J Clin Virol,2014,61(2):211-215.
- [7] 李素芳,袁永红,田 军.病毒性肺炎患儿的病原学及细胞免疫功能分析研究[J].中华医院感染学杂志,2015,25(6):1278-1280.
- Li SF,Yuan YH,Tian J,et al. Study on etiology and cellular immune function of children with viral pneumonia[J]. Chinese Journal of Nosocomiology, 2015, 25(6):1278-1280.
- [8] Kakaradov B,Arsenio J,Widjaja CE,et al. Early transcriptional and epigenetic regulation of CD8 (+) T cell differentiation revealed by single-cell RNA sequencing[J]. Nat Immunol,2017,18(4):422-432.
- [9] Frasca D,Blomberg BB. B cell function and influenza vaccine responses in healthy aging and disease[J]. Curr Opin Immunol,2014,29:112-118.
- [10] 吴 意,金 娴,樊春卉,等.儿童呼吸道合胞病毒感染血清特异性抗体 IgM, IgG 和 IgA 表达的相关性研究[J].现代检验医学杂志,2018,33(2):82-85.
- Wu Y,Jin X,Fan CH,et al. Correlation research of serum specific antibody expression of IgM, IgG and IgA in children with respiratory syncytial virus infection[J]. Journal of Modern Laboratory Medicine, 2018,33(2):82-85.
- [11] Del Zotto G,Marcenaro E,Vacca P,et al. Markers and function of human NK cells in normal and pathological conditions [J]. Cytometry B Clin Cytom, 2017,92(2):100-114.
- [12] Klose CS,Flach M,Mohle L,et al. Differentiation of type 1 ILCs from a common progenitor to all helper-like innate lymphoid cell lineages[J]. Cell,2014,157(2):340-356.